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 R O M Â N I A 

JUDEŢUL VASLUI 

COMUNA REBRICEA 

CONSILIUL LOCAL 

Cod poştal- 737455 – REBRICEA – Telefon: 0235/457050; Fax : 0335/780051 comunarebricea@yahoo.com 
   

 

Nr. 9 din 07.09.2020 

 

PROCES – VERBAL  

privind desfăşurarea şedinţei extraordinare a Consiliului 

 local al comunei Rebricea, din data de 07 septembrie 2020, ora 1300 

 

 

SECRETARUL GENERAL AL COMUNEI 

- Se face apelul nominal al membrilor Consiliului local şi constată că sunt prezenţi 13 consilieri din 

13, care alcătuiesc Consiliul local al comunei Rebricea. Şedinţa se declară legal constituită. 

- La ședința consiliului local este invitată și doamna director al Școlii Draxeni, doamna Maloș 

Adriana. 

- Se pune la dispoziţia consilierilor procesul-verbal încheiat în şedinţa anterioară, pentru a fi studiat, 

după care, ulterior,  va fi supus aprobării Consiliului local. 

 

PREŞEDINTELE DE ŞEDINŢĂ - domnul consilier, FLORIN ROBAC 

 

În conformitate cu Dispoziţia nr. 307/01.09.2020 emisă de primarul comunei Rebricea, 

Consiliul local al comunei Rebricea a fost convocat în şedinţă extraordinară, pentru data de astăzi, 

07.09.2020, ora 1300 cu următoarea ordine de zi: 

1. Aprobarea procesului verbal al ședinței ordinare a Consiliului local al comunei Rebricea 

din data de 26.08.2020. 

2. Proiect de hotarare privind aprobarea rectificării a IV-a a bugetului local al comunei 

Rebricea, pe anul 2020. 

3. Proiect de hotarare privind aprobarea solicitării de prelungire a scrisorii de garanție din 

partea FNGCIMM SA-IFN și plata comisionului de garantare, în vederea implementarii 

proiectului CENTRU INTEGRAT DE CONSILIERE ȘI AFTER SCHOOL. 

4. Proiect de hotarare privind atribuirea în folosință gratuită a unui teren aparținând 

domeniului public al comunei Rebricea, în suprafata de 1,6 mp situat în localitatea 

Draxeni, către S.C. DELGAZ GRID S.A. pe durata existenței obiectivului. 

5. Analiza de pregatire in domeniul situațiilor de urgentă pe semestrul I al anului 2020. 

6.   Interpelari si raspunsuri. 

 

 Inainte de a se supune la vot ordinea de zi, domnul primar propune inceperea ședinței cu 

punctul nr. 5 al ordinii de zi, respectiv- Analiza de pregatire in domeniul situatiilor de urgenta 

pe semestrul I al anului 2020, având în vedere ca domnul Ciubotaru este așteptat pentru 

rezolvarea unei probleme urgente. 
 

Nemaifiind si alte propuneri se supune la vot ordinea de zi:  
 

    -  Cine este „pentru” ? 
 

  -  Cine este „contra” ? 
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 -  Cine se abţine ? 

 

           

 În unanimitatea voturilor celor prezenti, ordinea de zi a fost aprobată, și se începe ședința 

cu punctul nr. 5.- “Analiza de pregatire in domeniul situațiilor de urgentă pe semestrul I al 

anului 2020. 

 

Se dă citire de către domnul Ciubotaru la documentul întocmit în acest sens. 

 

Discuții la acest punct: 

 

Domnul primar îi mulțumește domnului  Ciubotaru pentru întreaga activitate desfășurată, la 

foc continuu. Nu toată lumea este binevoitoare și ne pune etichete, judecă că nu se face treaba 

cum trebuie însă noi le vom considera doar răutăcioase, nu putem mulțumi pe toată lumea. 

La buldoexcavator nu au fost făcute reparații ceea ce înseamnă că au fost exploatate 

corespunzător. Toată lumea are nevoie de ajutor cu buldo și noi vrem să ajutăm pe toată lumea. 

Domnul primar informează că va fi o taxă pentru prestarea de servicii sau taxă pentru 

închirierea utilajului. 

Viceprimarul vine cu întrebarea daca utilajul va face față. 

În ceea ce privește expertiza făcută mașinii de pompieri, domnul primar informează că a venit 

rezultatul și acesta este în favoarea noastră, în sensul că  nu a fost o exploatare 

necorespunzătoare ci un viciu  de fabricație. Doamna secretar va face adresă la Iveco pentru a 

strona factura emisa. 

 

1.  Se trece la primul punct înscris pe ordinea de zi, respectiv: Aprobarea procesului 

verbal al ședinței ordinare a Consiliului local al comunei Rebricea din data de 26.08.2020, se 

prezintă consilierilor procesul verbal dupa care : 

 

                 Se supune la vot procesul – verbal încheiat în şedinţa anterioară:  

 

         -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

                 -  Cine se abţine ? 

 

În unanimitate (13 voturi „pentru”), se aprobă. 

 

2.  Se trece la cel de-al doilea proiect înscris pe ordinea de zi şi ia cuvântul domnul primar, 

Radu Valerică pentru a prezenta proiectul de hotărâre privind aprobarea rectificării a IV-a a 

bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 2020. 

- Ia cuvântul doamna contabil Baciu Violeta pentru a prezenta raportul compartimentului de resort la 

proiectul de hotărâre. 

 - Iau cuvântul domnii consilieri, Robac Florin, Morariu Ionel, și Vatavu Titi secretarii celor trei 

comisiii de specialitate ale comunei Rebricea pentru a prezenta rapoartele de AVIZARE 

FAVORABILE ale comisiilor la proiectul de hotărâre privind aprobarea rectificării a IV-a a 

bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 2020. 

 

 

Discuții la acest punct: 

Domnul primar informează că avem două solicitări din partea Școlii Gimnaziale 

Draxeni și ii dă cuvântul doamnei director. Dumneai prezintă situația școlilor, va fi prezență 

100%, la fiecare pupitru cate un elev. 
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Singura problemă ar fi daca se trece la un alt scenariu va fi nevoie de internet si în 

comună este o problemă cu internetul. 

Domnul primar spune ca a făcut demersuri până la președinte dar acum va trebui 

sa reluăm având în vedere screnariile. 

În ceea ce privește situația tabletelor, domnul primar întreabă de ce nu ia scoala 

aceste tabelete, ca sunt bani disponibili și cadrul legal permite achizitionarea de către scoli. 

Doamna Baciu-contabil- precizează ca putem conbtribui și noi cu o sumă, cu o parte 

dar nu cu tot, este vorba de 400 de tabelete * 200 euro tableta, adica 80.000 euro. Este imposibil 

să asigure primăria această sumă, ajută si primăria dar trebuie si implicarea scolii în acest 

demers. 

În ceea ce priveste internetul, domnul primar, se întreabă daca Ministerul 

Învătământului nu poate  lua legatura cu reprezentantii unei firme de internet. 

Doamna director informeaza că nu are personal nedidactic, că nu sunt oameni și 

nici nu se fac angajari. 

Domnul viceprimar întreabă si propune achizitionarea unor scanare pentru 

temperatură, pentru toate scolile din comuna. Se supune la vot si se stabileste prinderea unei 

sume in buget pentru achizitionarea lor, si anume 2500 lei. 

 

 

Se trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind aprobarea rectificării a 

IV-a a bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 2020. 

 

 

➢ Se supune la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

În unanimitate (13 voturi „pentru”), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

3. Se trece la cel de-al treilea proiect înscris pe ordinea de zi şi ia cuvântul domnul primar, 

Radu Valerică, pentru a prezenta proiectul de hotărâre privind aprobarea solicitării de prelungire 

a scrisorii de garanție din partea FNGCIMM SA-IFN și plata comisionului de garantare, în 

vederea implementarii proiectului CENTRU INTEGRAT DE CONSILIERE ȘI AFTER 

SCHOOL. 

- Iau cuvântul domnii consilieri, Robac Florin, Morariu Ionel, și Vatavu Titi secretarii celor 

trei comisiii de specialitate ale comunei Rebricea pentru a prezenta rapoartele de AVIZARE 

FAVORABILE ale comisiilor la proiectul de hotărâre privind aprobarea solicitării de prelungire 

a scrisorii de garanție din partea FNGCIMM SA-IFN și plata comisionului de garantare, în 

vederea implementarii proiectului CENTRU INTEGRAT DE CONSILIERE ȘI AFTER 

SCHOOL. 

 

 

 Nu sunt discutii la acest punct. 

  

 Se trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind aprobarea 

solicitării de prelungire a scrisorii de garanție din partea FNGCIMM SA-IFN și plata 

comisionului de garantare, în vederea implementarii proiectului CENTRU INTEGRAT DE 

CONSILIERE ȘI AFTER SCHOOL. 

 

 

➢ Se supune la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
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In unanimitate (13 voturi „pentru”), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

 

4. Se trece la cel de-al patrulea proiect înscris pe ordinea de zi şi ia cuvântul domnul 

primar, Radu Valerică, pentru a prezenta referatul de aprobare şi proiectul de hotărâre privind 

atribuirea în folosință gratuită a unui teren aparținând domeniului public al comunei Rebricea, 

în suprafata de 1,6 mp situat în localitatea Draxeni, către S.C. DELGAZ GRID S.A. pe durata 

existenței obiectivului.       

- Iau cuvântul domnii consilieri, Robac Florin, Morariu Ionel, și Vatavu Titi secretarii 

celor trei comisii de specialitate ale comunei Rebricea pentru a prezenta rapoartele de AVIZARE 

FAVORABILE ale comisiilor la proiectul de hotărâre privind atribuirea în folosință gratuită a 

unui teren aparținând domeniului public al comunei Rebricea, în suprafata de 1,6 mp situat în 

localitatea Draxeni, către S.C. DELGAZ GRID S.A. pe durata existenței obiectivului.       

 

       Nu sunt discutii la acest punct. 

  

Se trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi  privind atribuirea 

în folosință gratuită a unui teren aparținând domeniului public al comunei Rebricea, în 

suprafata de 1,6 mp situat în localitatea Draxeni, către S.C. DELGAZ GRID S.A. pe durata 

existenței obiectivului.       

➢ Se supune la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (13 voturi „pentru”), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

 

  5. Interpelări și răspunsuri: 

Domnul primar dorește să mulțumească tuturor membrilor consiliului local pentru 

activitatea desfășurată, colaborarea avută și le urează tuturor succes în continuare. 

 

 

Se încheie ședința consiliului local din data de 07.09.2020. 

 

 

        PREŞEDINTE  DE  ŞEDINŢĂ,  SECRETAR GENERAL AL COMUNEI, 

          Consilier FLORIN ROBAC    Jrs. Adina Maftei 


